



关于举办 2021 VEX 机器人世界锦标赛亚太分区赛的通知 The 2021 VEX Robotics World Championship Asia Pacific Division

VEX 机器人世界锦标赛由机器人竞赛与教育基金会创办,至今已有 15 年的历史,每年吸引全球 70 多个国家和地区的数百万青少年角逐参加总决赛的荣誉席位,并创造了规模最大的机器人比赛世界记录,被载入《吉尼斯世界记录大全》。这项世界级大赛旨在通过推广教育型机器人,拓展学生对科学、技术、工程、人文和数学领域的兴趣,提高并促进青少年的团队合作精神、领导才能和解决问题的能力。

Founded by the Robotics Education and Competition Foundation, the VEX Robotics World Championship has a history of 15 years and recognized as the largest robot competition by Guinness World Records. Once a year, millions of students from more than 70 countries/regions come together to celebrate their achievement and compete with the best in the world. The VEX Robotics Competition focus on increasing student interest and involvement in science, technology, engineering and mathematics (STEM) and 21st century skills such as problem solving, communication, collaboration, adaptability and leadership.

2021 VEX 机器人世界锦标赛将首次以线上竞赛的形式举办。本次分区赛是由机器人竞赛与教育基金会授权举办的全球唯一的 2021 世锦赛线下赛事。

In 2021, the VEX Robotics World Championship is now Remote for the first time ever! This event is the only in-person division authorized by the Robotics Education and Competition Foundation globally.

获得本次分区赛全能奖及分区冠军的赛队将有机会晋级 2022 VEX 机器人世界锦标赛!另外,本次分区赛将采用线下与线上相结合的方式,分区冠军将有机会参加全球的线上实时锦标赛,与来自世界其他国家/地区的分区冠军,争夺世界冠军的桂冠。

The Division Excellence and Division Champions will be qualified to 2022 VEX Robotics World Championship! In addition, the Division Champions will join the VEX Worlds Overall Finals and





compete head-to-head competition together with the other Division Champions using the REC Foundation's Live Remote Tournament interface for the World Champions!

本次分区赛必将带给所有赛队全新的赛事体验,并将被载入史册!

This won't be like any VEX Worlds ever experienced, but will go down in history as the first of its kind.

一、活动时间和地点

Date and Location

时间: 2021年5月20日-5月23日

地点:中国大陆(具体地点待定)

Date: May 20-May 23, 2021

Location: China Mainland (City to be announced)

二、竞赛主题及组别

Game and Grade Level

VEX IQ 挑战赛 拔地而起 小学组、初中组 VEX VRC 挑战赛 合纵连横 初中组、高中组

VEX IQ Challenge Rise Above, Elementary School and Middle School

VEX Robotics Competition Change Up, Middle School and High School

三、参赛要求

Eligibility

本赛季 VEX 官方赛事的优胜赛队,请咨询各赛事举办方。

Top teams qualified from VEX official events are eligible. Please consult the following for details.

四、联系方式

Contact Information

姓名Name电话 Cell Phone张 莉 Crystal Zhang86+ 189 7109 0699李雯丽 Li Wenli86+ 134 3741 9036姚园鹏 Yao Yuanpeng86+ 183 9205 2971





五、其他说明

More Information

活动安排视情况调整, 详见补充通知。

Event agenda is tentative. Additional notice to be published with details.

六、活动信息发布

Official Information can be found at:

赛事官网 Official website: www.robotevents.com

中文论坛 Forum: www.vexforum.cn

官方微信公众号 Official Wechat Account: VEX 机器人亚太官方

东莞博思电子数码科技有限公司微信公众号 BDS Wechat Account: 博思机器人

网址 Website: vex.bds-tech.com

爱因斯坦联盟微信公众号 iSTEMn Wechat Account: 爱因斯坦联盟(iSTEMn)

网址 Website: www.istemn.cn





2021年4月16日 April 16th, 2021